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Е. В. Исаев, П. Я. Кац, А. А. Лисицын, А. В. Николаев, Е. А. Тен 

Алгоритм расчета управляющих воздействий по условию обеспечения нормативного запаса по 

напряжению в узлах схемы и недопущения токовой перегрузки сетевых элементов в 

послеаварийном режиме энергосистемы. 

Представлен алгоритм расчета управляющих воздействий для обеспечения в послеаварийном режиме 

нормативного запаса по узловым напряжениям и недопущения перегрузки по току сетевых элементов, 

показано его место в алгоритме ЦСПА. 
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Isaev E. V., Kats P. J., Lisitsyn A. A., Nikolaev A. V., Ten E. A. 

Algorithm of control actions computation based on the criteria of security of voltage margins in power 

systems’ nodes and exclusion of overcurrent of grid elements in a post-emergency conditions. 

The algorithm of control actions computation based on the criteria of security of voltage margins in power 

systems’ nodes and exclusion of overcurrent of grid elements in post-emergency conditions is presented. The 

place of this algorithm in a centralized emergency automation algorithm is shown. 

Key-words: centralized emergency control system, power system, stability, post-emergency conditions, volt-

age and power margins, overcurrent, control action. 
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